



PROMOTE PEACEFUL AND INCLUSIVE SOCIETIES FOR SUSTAINABLE DEVELOPMENT, PROVIDE ACCESS TO JUSTICE FOR ALL AND BUILD EFFECTIVE, ACCOUNTABLE AND INCLUSIVE INSTITUTIONS

تعزيز مجتمعات سلمية وشاملة من أجل تحقيق التنمية المستدامة و توفير إمكانية الوصول إلى العدالة للجميع، وبناء مؤسسات فعالة وخاضعة للمساءلة وشاملة



**Equitable and inclusive education is a cornerstone for the humanitarian, development, peace nexus, can foster a culture of respect for human rights and the rule of law, and provides both a lifeline and a pathway to social reintegration.**

## 234 MILLION CHILDREN'S EDUCATION IS AFFECTED BY CONFLICT AND CRISES IN 2025, THREE TIMES MORE THAN IN 2016.

AMONG THOSE AFFECTED, 85 MILLION ARE OUT-OF-SCHOOL, AND 84% OF THEM LIVE IN REGIONS EXPERIENCING PROTRACTED INSTABILITY.



**يُعد التعليم المنصف والشامل حجر الأساس للترابط بين العمل الإنساني والتنمية والسلام، حيث يمكنه تعزيز ثقافة احترام حقوق الإنسان وسيادة القانون، كما يوفر شريان حياة ومساراً لإعادة الإدماج الاجتماعي.**

**يتأثر تعليم 234 مليون طفل بالصراعات والأزمات في عام 2025، وهو ما يعادل ثلاثة أضعاف العدد في عام 2016.**

من بين هؤلاء المتأثرين، هناك 85 مليون طفل خارج المدرسة، ويعيش 84٪ منهم في مناطق تعاني من عدم استقرار طويل الأمد.



Scan for more information 

REDUCE VIOLENCE EVERYWHERE



DATA SOURCE: EDUCATION CANNOT WAIT. (2023). NUMBER OF CRISIS-IMPACTED CHILDREN IN NEED OF EDUCATION SUPPORT RISES SIGNIFICANTLY: EDUCATION CANNOT WAIT GLOBAL ESTIMATES STUDY.  
PICTURE CREDIT: ADOBE STOCK.